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Összefogás tenni a k a r á s 
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Interjú Döbör Andrással, a HOOiv uei-alföldi Regionális Szövetsége elnökével 
A Hallgatói Önkormányzatok 
O r s z á g o s K o n f e r e n c i á j a 
( H Ö O K ) Dél-al földi Regionál is 
Szövetsége február 10-i ülésén 
egy évre D ö b ö r András leköszö-
n ő S Z T E E H Ö K - e l n ö k ö t vá-
lasztotta vezetőjévé. A tizenki-
lenc, a régióba tartozó hallgatói 
ö n k o r m á n y z a t közül t izenhat 
e lnöke jelent meg a szegedi ülé-
sen, és 15 igen, 1 nem és 0 tar-
tózkodás mellett választották a 
szegedi régió e lnökévé Döbör 
Andrást . 

- A régió hallgatói önkormányzatai 
majdnem egyhangúlag választottak ve-
zetőjükül. Mi a feladata egy régióelnök-
nek? 

- Alapvető tevékenységi körömbe 
tartozik a dél-alföldi régió hallgatói 
önkormányzatainak és hallgatói 
kezdeményezéseinek segítése és 
összefogása, valamint a régió HOK-
jeinek érdekképviselete a HÖOK, 
a szaktárcák és egyéb szakmai szer-
vezetek irányában. Természetesen 
a regionális szövetség tisztségvise-
lőinek - az alelnöknek és a referen-
seknek - is meg kell teremtenem a 
munkájuk végzéséhez szükséges 
lehetőségeket. Célom, hogy élénk 
és modern kommunikációs csator-
nák épüljenek ki a régió hallgatói 
önkormányzatai és hallgatói között. 

- A szegedi Egyetemi Hallgatói Önkor-
mányzat elnökeként lesz mindem ener-
giád és időd? 

- A z EHÖK elnöki mandátumom 
február 19-ével lejár, és nem áll 

szándékomban újra megpályázni a 
tisztséget, valamennyi energiám az 
új feladatomra szeretném összpon-
tosítani. 

-Értem. És milyen konkrét teendők 
várnak rád a 2003-as évben a régió el-
nökeként? 

- T e e n d ő i m egyrészt kötelező ér-
vényűek, hiszen mostantól én kép-
viselem a régió hallgatóit a HÖOK 
Választmányában, és ismerve a fel-
sőoktatási törvény hallgatói szem-
mel kedvezőtlen módosítására vo-
natkozó kormányzati szándékot, 
lesz munkánk bőven. Szeretném 
idén is megszervezni a Regionális 
Vezetőképzőket, a nyárit Szarva-
son, az őszit Kecskeméten. Kezde-
ményezni fogom a szegedi EHÖK 
Jogsegélyszolgálat mintájára egy 

D ö b ö r A n d r á s 

professzionális régiós jogsegély-
szolgálat beindítását, valamint a 
Tanulmányi Tanácsadók Regioná-
lis Konferenciájának megszervezé-
sét. Céljaink megvalósításához 
szükségesnek tartom egy regionális 
hallgatói lap elindítását is, a régió 
diáklapjaira és a Magyar Egyetemi 
Sajtó Egyesület szakmai bázisára 
támaszkodva. 

-Szép tervek, de van-e megvalósítá-
sukhoz anyagi fedezet? 

-Je len leg valóban nem áll ilyen 
célokra pénz a rendelkezésünkre, 
pályázati források bevonására lesz 
szükségünk, ha mindezen terveket 
meg akarjuk valósítani. Minden-
esetre a régió úgy döntött, hogy 
egy alapítványt hozunk létre, és 
kezdeményezéseink megvalósítá-
sához pályázat és egyéb támogatá-
sok útján szerezzük meg a szüksé-
ges pénzt. Remélem, bízhatunk a 
régió hallgatói önkormányzatainak 
segítségében is. 

- Egy év nem hosszú idő, előfordulhat, 
hogy nem kerül mindenre sor... 

- Lehet, hogy az egy év kevés 
mindezen tervek és célok megva-
lósításához, de mindez reményem 
szerint egy folyamat kezdete, 
melynek mentén tovább kell ha-
ladni az utánunk jövőknek is, hi-
szen a szegedi régió hallgatói moz-
g a l m á n a k e r e j é t m i n d i g is az 
összefogás és a tenni akarás adta. 

egyike 


